

VMS-K3-678

全自动接橡筋机
Automatic adhesive machine



全自动接橡筋机一系列工序自动化，高生产效率与稳定的品质。

A series of processes of automatic rubber banding machine are automated, with high production efficiency and stable quality.

全自动接胶机核心优势：

- 一、速度:相比人工接胶机的操作速度X3倍:人工接胶每日3000条全自动接胶机每日9000条;
- 二、对商标:正面、反面都可以对商标，误差在1毫米之内;
- 三、人工成本:一个人可以同时照看四到六台机器（按员工工资每月3000元来计算）四台全自动接胶机，每月工资只需付1人传统接胶方式则需付4人工资，可节约3份工资;
- 四、可自动计数收料:达到计划数量则自动停止工作，不浪费成本;
- 五、自动定型:通过机器定型后，松紧带不用放预算长度，接胶标准率
达到100%;

Automatic adhesive machine core advantages:

- 1.Speed: Automatic adhesive machine speed higher 3 times than manual operation, manual work daily produce 3000pcs, but Automatic adhesive machine daily 9000pcs
- 2.On the trademark: positive, negative can be on the trademark, the error is in 1 mm
- 3.Save labor cost: one person can operation four to six machines at the same time.
- 4.One worker can operate automatic adhesive machine 4 sets, can save 3 workers salaries.
- 5Automatic counting and receiving: automatically stop working when the planned quantity is reached, without waste of cost.
- 6Automatic shaping: after shaping by the machine, the elastic band does not need to put the budget length, the standard rate of bonding reaches 100%;